
Vi byggede for et år siden et nyt hønsehus på ca. 20 kvm. 

Der bor ca 40 stykker fjerkræ, som indtil for nylig havde udgang til et område med træer til at 

give skygge, visne blade til at rode i og jord til at finde regnorme og biller i. 

Indtil for nylig, for nu skal de blive inde, bestemt ved lov. 

Vi kan ikke overdække hønsegården på grund af træerne, og en presenning ville også blive 

tynget ned af regnvand eller blæse væk. 

Men hønsene har det skidt, der bliver fugtigt i huset af de mange dyr, der er inde døgnet 

rundt. 

Og det er kun et spørgsmål om tid, før deres velfærd er alvorligt truet, selv om vi gør vores 

bedste med at skifte strøelse ofte og beskæftige dyrene på forskellig vis. 

Vi spiser altid selv de dyr, der slagtes, og æggene spises i familien eller en snæver kreds af 

venner.  

Fugleinfluenza (eller anden sygdom) kan udslette vores flok, hvis de smittet af en vild 

trækfugl, ja.  

Men hvordan kan smitte med fugleinfluenza i vores flok true eksporten af industrikyllinger, 

når vi (aldrig) er i bare tilnærmelsesvis kontakt med industrifjerkræ?  

Loven giver ingen mening, og bør annulleres snarest! 
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